
Geachte leden van de agendacommissie , 

Geachte fractievoorzitters (cc) , 

Graag informeer ik u hierbij dat ik per direct mijn functie als commissievoorzitter 

neerleg. 

Tijdens het fractievoorzittersoverleg van gisteravond heb ik geen steun ervaren voor 

mijn functioneren als commissievoorzitter. Mijn eerder uitgesproken onveilige gevoel , 

naar aanleiding van een aanval op mijn functioneren tijdens de commissie Welzijn , 

werd door meerdere aanwezigen gebagatelliseerd. Er werd gesteld dat dergelijke 

situaties “bij een commissievergadering horen” en dat het een kwestie van 

“weerbaarheid” 
zou zijn. Eén van de aanwezige fractievoorzitters gaf bovendien aan 

dat – als je de verhoudingen tussen mij en mijn fractiegenoot Louis Koppel kent – dit 

gevoel er altijd zou kunnen zijn. 

Deze opmerkingen , 
en het uitblijven van inhoudelijke erkenning of ondersteuning , 

maken 
voor 

mij duidelijk dat het mandaat ontbreekt 
om 

deze rol geloofwaardig voort 

te zetten. Daarbij stel ik vast dat de normbeleving 
van wat als acceptabel gedrag 

wordt gezien binnen het fractievoorzittersoverleg , wezenlijk verschilt van mijn norm. 

Het bagatelliseren van een uitgesproken gevoel van onveiligheid vormt in mijn ogen 

een risico voor toekomstige commissievergaderingen en de werkcultuur binnen onze 

raad. Het draagt bij aan een setting waarin andere commissievoorzitters mogelijk 

terughoudend worden in het benoemen van grensoverschrijdend gedrag 
– 

of zelfs om 

zich überhaupt beschikbaar te stellen voor deze rol. 

Daarnaast constateer ik dat de huidige situatie , waarin mijn eigen fractiegenoot zich 

zou moeten “inhouden” tijdens vergaderingen waar ik voorzitter ben 
– 

enkel vanwege 

beeldvorming – onwenselijk is. Dat is niet werkbaar , niet voor hem , niet voor mij , en 

niet voor het functioneren van de commissie als geheel. 



Op 

basis van deze 

signalen 

en 

omstandigheden 

trek ik de 

enige logische 

conclusie: 

ik 

beëindig mijn voorzitterschap per 

direct. 

Tot slot doe ik een 

dringende oproep 

aan de 
grotere 

fracties 

— 

VVD, 
NZLokaal en Pvdl 

— 

om 

verantwoordelijkheid 

te nemen en binnen hun fracties actief het 

gesprek 

aan te 

gaan 

over het 
leveren 

van een commissievoorzitter. Een 

eerlijke verdeling 

van deze 

verantwoordelijkheid 

is 

geen 
gunst, 

maar een 

noodzakelijke 

voorwaarde voor een 

geloofwaardig, evenwichtig 

en volwassen functioneren van onze 

gemeenteraad. 

De 

huidige 

situatie 
— 

waarin het 

voorzitterschap feitelijk 
rust 

op 

de inzet van slechts 
twee 

kleinere fracties 
— 

is niet houdbaar en doet 

geen 

recht aan de 

gemeenteraad 

in 

geheel. 

Met 

vriendelijke groet. 

Charlotte Meiland 

Fractievoorzitter HELDER 

Noordwijk 

NOORDWIJK 

HELDER 

terug naar de wvwoner 

(geanonimiseerd)


